
Verslag landbouwraad 23 april 2024 (20u, raadzaal Auris)  

1. Vooraf 

Volgend op het infomoment rond het Gemeentelijke RUP’s Dorpskernen Boezinge en Elverdinge 
en Provinciaal RUP Herziening Afbakening Kleinstedelijk Gebied Ieper (PRUP) wordt er een extra 
landbouwraad georganiseerd op dinsdag 23 april 2024. Voorstel is om de landbouwraad van 15 
mei dan ook te schrappen. Indien er toch dringende dossiers zijn die moeten besproken worden 
kan er een extra landbouwraad georganiseerd worden. 

2. Goedkeuring verslag 15 februari 2024. 

Er is onduidelijkheid over de zin ‘overwegingsdocument Ypermanpark werd niet bezorgd’. Dit 
komt over alsof er vanuit de landbouwraad geen advies werd gegeven over het project 
Ypermanpark. Dit advies werd vanuit de landbouwraad overgemaakt aan de burgemeester, 
schepen Bolle, schepen Benoot, schepen, Despeghel en de landbouwdienst op 4 juni. Dit 
dient dan ook verduidelijkt te worden of te worden aangepast. 

Reactie dienst: Op basis van deze ene zin was het inderdaad onduidelijk van wie dit afkomstig was (dienst of 
landbouwraad). Dit was een bemerking vanuit de landbouwraad dat ze nooit een overwegingsdocument, met 
andere woorden een verduidelijking wat er gebeurd is met hun advies ontvangen hebben vanuit het college of die 
dienst. Een verduidelijking zal afzonderlijk bezorgd  worden door de dienst Landschap naar de voorzitter en 
schepen Benoot. 

Landbouwraad dringt aan dat de aanwezigheid van munitie in het slibbekken van 
Dikkebusvijver geen belemmering mag zijn om dit slib te laten ruimen. Schepen Benoot 
neemt regelmatig contact op met de deputatie naar een stand van zaken over de ruiming van 
dit slibbekken en de ter beschikking stelling aan de landbouw. Vanuit de deputatie wordt er 
verzekerd dat de aanwezigheid van munitie geen belemmering vormt en dat er verder wordt 
gewerkt om dit slib ter beschikking te stellen van de landbouw. Hiervoor wordt er vanuit de 
provincie een kaderovereenkomst opgemaakt om de administratieve belasting voor 
landbouwers te beperken wanneer ze dit slib willen opvoeren op hun akkers, vooral op het 
vlak van vergunningsaanvragen en -verlening.  
 

Bijkomende opmerking over het slibbekken van het ruimingsspecie van de Kasteelgracht aan 
de Ieperlee ter hoogte van de Rijselseweg.  

Er werd een vergunning verleend voor 2 jaar na het beëindigen van de ruimingswerken in de 
Kasteelgracht. Deze werken werden stop gezet eind maart 2022. Het slibbekken moet dus op 
korte termijn terug afgevoerd worden. De aannemer van de VMM voorziet om eind april de 
grond opnieuw te zeven en de aanwezige munitie te verwijderen en de grond dan af te 
voeren. De aannemer verklaart dat er geen water vanuit het slibbekken naar de waterloop is 
gelopen door te hoge grondwaterstanden. Dit is ook volgens de aannemer de reden dat het 
slib heel moeilijk uit droogt. Dit wordt tegengesproken vanuit de landbouwraad, hiervoor 
wordt er verwezen naar een filmpje van water dat uit de drainage loopt van dit slibbekken. De 
landbouwraad vraagt dan ook om bij eventuele overschrijdingen van stikstof en fosfor in de 
waterloop de aanwezigheid van dit bekken mee te nemen en niet de schuld bij de landbouw 
te leggen.  

De vraag wordt ook gesteld om het verslag op kortere termijn goed te keuren. Nu is er vaak 3 
maanden tussen de vergadering en de goedkeuring van het verslag. Er wordt voorgesteld om 
dit verslag te verspreiden via de interne communicatiekanalen en daar de opmerkingen te 



capteren. Indien er geen opmerkingen komen wordt dit aanzien als goedgekeurd en zal dit 
dan ook bekrachtigd worden in de daaropvolgende landbouwraad. Vanuit de dienst zal er 
ook gepoogd worden om het verslag op korte termijn (10 dagen) te bezorgen aan de 
voorzitter. 

3. Advies Gemeentelijke RUP’s Dorpskernen Boezinge en Elverdinge 

Volgend op het infomoment rond de Gemeentelijke RUP’s Dorpskernen Boezinge en Elverdinge 
werd er een advies opgemaakt door de landbouwraad. Specifiek voor het RUP Elverdinge wordt 
er gevraagd of er geen mogelijkheid is om een bijkomende waterbuffer te voorzien binnen de 
bestaande vijver van het kasteel in Elverdinge. Momenteel maakt dit geen deel uit van het RUP. 

Verder zijn er geen opmerkingen over dit advies. Dit zal worden overgemaakt aan de bevoegde 
diensten en het schepencollege. 

4. Advies Provinciaal RUP Herziening Afbakening Kleinstedelijk Gebied Ieper (PRUP) 

Een bijkomende opmerking bij dit advies is de aanwezigheid van zeer grote bufferstroken 
rondom de gebieden ingekleurd als industrie. Hier wordt de vraag gesteld om in de tekst duidelijk 
te stellen dat er moet gestreefd worden naar wat wettelijk verplicht is en zeker geen bijkomende 
buffer te creëren. Specifiek voor Sint-Jan moet het nieuw landschapspark ook in rekening 
gebracht worden als groen/ buffer.  

Momenteel zijn er grote zoekszones aangeduid binnen dit PRUP. Er wordt gevraagd om in de 
tekst duidelijk te maken dat deze zoekzones zo snel mogelijk moeten terug gebracht worden tot 
wat noodzakelijk is. Zeker bij zoekzone  1 wordt er gevraagd om binnen de Noorderring te blijven 
en het gebied buiten de Noorderring uit de zoekzone te halen. 

Er wordt ook aangehaald om bij toekomstige projecten de landbouwer binnen de projectzones 
beter te informeren. Zeker voor landbouwers die binnen een zoekzone vallen vormt dit extra 
onzekerheid. Hier wordt dan ook de vraag gesteld om de zoekzones zo klein mogelijk te houden.  

Hierop volgend wordt er ook gevraagd om binnen het advies op te nemen om de bedrijven die 
getroffen worden door dit PRUP zo snel mogelijk uitsluitsel te geven over de toekomst gebaseerd 
op de landbouwimpactstudie. Deze LIP moet ook dienen als leidraad om getroffen 
landbouwbedrijven voldoende te compenseren. Zeker bedrijven die volledig ingesloten zijn door 
nieuwe gebieden. 

Ook zijn er bepaalde zones die in het verleden werden omgezet van landbouw naar een andere 
functie. Momenteel blijkt dat deze functie daar niet meer mogelijk is. Het voorstel is dan ook om 
deze zones terug te herbevestigen als agrarisch gebied. 

Er moet ook geijverd worden om de (herbevestigde) agrarische gebieden die ingenomen worden 
te compenseren binnen het grondgebied Ieper. 

Deze zaken worden verder aangevuld in de tekst en overgemaakt aan de bevoegde diensten en 
schepencollege. 

5. Memorandum landbouwraad 

De interim-voorzitter stelt voor om een debat met de verschillende lokale partijen te organiseren 
naar aanleiding van de verkiezingen op 13 oktober. Op dit debat kan dan ook het memorandum 
overhandigd worden aan de verschillende politieke partijen.  



Hier worden enkele kritische opmerkingen geformuleerd: 

- Het organiseren van een debat vergt heel wat voorbereiding. Er dient onder andere een 
‘neutraal’ persoon gevonden te worden om het debat te leiden. Er moet onder andere 
over gewaakt worden dat het thema landbouw centraal staat en niet kan worden 
afgeweken naar andere thema’s. 

- Is het organiseren van een debat wenselijk gezien er momenteel een stadlijst is van 3 
partijen. Er moet vermeden worden om teveel een podium te geven aan 1 partij. 

- Is het organiseren van een politiek debat de verantwoordelijkheid van de landbouwraad. 
Is niet beter om enkel een memorandum te overhandigen aan de verschillende partijen. 

Er wordt besloten om enkel de politieke partijen uit te nodigen voor de overhandiging van het 
memorandum samen met de pers. Hiervoor wordt er gekeken naar de 2de helft van augustus 
( 22-23 augustus). De week voordien kan de landbouwraad op 16 augustus dit memorandum 
definitief goedkeuren. Voorstel zal verder intern besproken worden. 

Er wordt ook aangehaald om meer informatie vanuit de landbouwraad te laten doorstromen 
naar het schepencollege en gemeenteraad via de aanwezige leden, schepen en diensten. 

6. Varia 
- Voorstel om opnieuw een Tractoren Kerstparades te organiseren. Dit zal verder 

afgetoetst worden met de KLJ’s. Voorstel is om ook bijkomend budget te vragen aan het 
schepencollege. Dit voorstel zal verder uitgewerkt worden.  

- Terug openen van Trage Wegen: momenteel zijn er plannen om de buurtweg sentier 12 in 
Hollebeke ( tussen Klijtgatstraat en Kortewildestraat) terug te openen. Deze buurtweg 
loopt door 2 actieve landbouwbedrijven. Een van de bewoners kreeg de melding dat er 
een landmeter was aangesteld hiervoor. Er werd door de omwonende ook een petitie 
opgestart om de opening van deze buurtweg tegen te houden. 
Voorstel is om de dienst landschap uit te nodigen om dit project toe te lichten. 
 

7. Verkiezing voorzitter 
In de vorige landbouwraad werd er geïnformeerd of er kandidaten waren om de rol van 
voorzitter op te nemen. De interim-voorzitter stelt zelf Wim Myngheer voor als nieuwe 
voorzitter. Er wordt besloten om een stemming te organiseren. 10 leden stemmen voor 
Wim Myngheer, 1 blanco stem en 1 stem voor Lieven Delanote.  
Wim Myngheer wordt aangesteld als de nieuwe voorzitter. Lies Sampers neemt opnieuw 
de functie van ondervoorzitter op. 


